
tennisbana i området. Mina föräldrar hade köpt 

två racketar som alla vi nio syskon turades om att 

spela med. Många år senare, när jag och min man 

ALFRED började dejta, bjöd han mig på en roman-

tisk weekend på en herrgård där de hade en bana. 

Vi är båda envisa, så när det började störtregna 

ville ingen kasta in handduken.” 

Hur slutade den matchen? 
”Vi stod i ösregnet som två dränkta katter och 

bollarna studsade knappt. Men när det började 

åska och blixtra kom personalen från herrgården 

ut och avbröt matchen.” 

Davis cup-lagets tränare Johan Hedsberg 
säger: ”Berätta hur du investerar dina pengar, 
så ska jag säga hur du spelar tennis”. Hur väl 
stämmer det på dig?

”Det är intressant. Jag tänker att han utgår från 

att aggressiva spelare är mer riskbenägna. Jag är 

inte aggressiv, kastar inga racketar på plan, men 

jag är en vinnarskalle som inte ger upp. Kanske 

återspeglar det att jag är riskbenägen i affärer.”

För ett år sedan sålde du ditt bolag Xzakt till 
riskkapitalbolaget Altor. Har du fått mer tid att 
spela sedan dess?

”Egentligen inte, för jag återinvesterade en stor 

del i det gemensamma bolaget som nu äger Trans-

com, Xzakt och Transvoice, och de har gett en sjuk 

nytändning på jobbet. Just nu jobbar vi med att 

skapa synergier mellan bolagen.”

Annars sa du i samband med försäljningen att 
du skulle göra fler investeringar i startups. Hur 
har det gått med det? 

”Mindre bra. Jag träffar entreprenörer och får 

investeringsförslag varje vecka, men jag har upp-

levt att det är svårt att hitta människor som är så 

passionerade över sin affärsidé att de är beredda 

att satsa sina egna pengar på den. Varför ska då 

jag göra det? Att bygga bolag är som att vara täv-

lingsidrottare. Det vet jag som tidigare tävlings-

simmat. Man måste vara dedikerad, utan det kom-

mer du ingen vart.” 

Du är ideellt engagerad och har byggt upp en 
egen välgörenhetsorganisation. Men nu ska du 
också vara ordförande i artisten Steve Angellos 
stiftelse För vårt Sverige. Hur fann ni varandra?

”Vi kommer båda från enklare förhållanden 

men har tagit oss fram i livet, lite mot alla odds. 

Mina föräldrar var till exempel analfabeter och 

hemma fick jag tolka för dem. De kunde inte hjäl-

pa oss barn med läxorna. Eftersom Steve också 

brinner för att göra skillnad och nu har flyttat hem 

och vill ge tillbaka till Sverige, bestämde vi oss för 

att göra något tillsammans.” 

Vad ska du hjälpa honom med? 
”Han planerar tre spelningar, en i Malmö, en i 

Göteborg och en i Stockholm, och vi ska  arrangera 

en gala för att samla in pengar. Syftet är att be-

kämpa det växande utanförskapet i Sverige, och 

där vill vi särskilt stödja utsatta barn, ensam  stå-

ende kvinnor och utsatta områden.”

Slutligen, åker du till Båstad i år? 
”Tyvärr kommer jag inte hinna det i år, men jag 

har många fina minnen från tidigare år.”

CAROLINE ÅKERLUND
caroline.akerlund@di.se, 08-573 654 63

»
Du började spela tennis regelbundet 
för ett år sedan. Hur kommer det sig? 

”Under alla år i näringslivet har jag sett 

hur många i min umgängeskrets som spelar ten-

nis, men jag har spelat väldigt lite själv. Förra som-

maren, när jag var på en väninnas lantställe, fick 

jag prova att spela med JOHANNA AYBAR,  BATHINA 

PHILIPSON, och CLARA och FELIX HERNGREN. Det 

gav blodad tand. För att lära mig mer började jag 

spela med GUNILLA HERLITZ och hennes tränare.”

Vem av er två vinner en match i dag? 
”Det gör Gunilla för hon har spelat i många år 

och är jätteduktig. Men mitt mål är att spöa  henne. 

En dag tror jag att det kommer att gå.” 

Vad är det du gillar med tennisspelandet?
”Det är en rolig gemenskapssport att umgås 

kring med familj och kolleger. Det känns också 

som att det har fått lite av en revival. Det är mer 

puls och energi än i yoga och golf som varit popu-

lära länge. Jag känner många som har börjat   spe-

la tennis nu, men ingen som har börjat med golf.” 

Vad hade du för relation till tennis innan du 
började spela? 

”När jag växte upp i Västra Frölunda fanns en 

Affärsängelns nya spelplan

GUNILLA 
VON PLATEN

Ålder: 46 år. 

Familj: Maken Al-
fred von Platen, som 
är vd för Xzakt, och 
fyra barn.

Bor: Stockholm.

Bakgrund: Född i 
Turkiet, säljchef på 
Skandia 1992–2000, 
försäljningschef 
Kalix Tele 24 1996–
2000, grundade 
kundserviceföreta-
get Xzakt Kundrela-
tion år 2000. 
Delägare och styrel-
seledamot i Trans-
com.

Övriga engage-
mang i urval: 
Grundare av hjälp-
organisationen Little 
Angel samt styrelse-
ordförande för Steve 
Angellos För vårt 
Sverige. Driver ett 
investmentbolag 
och fastighetsbola-
get GSS Fastigheter 
med sin syster. Är 
med i Prins Daniels 
fellowship.

Frukost: En flaska 
mineralvatten efter 
tennismatchen. 

NY PARTNER. 
 Gunilla von Platen 

går in som ord-
förande i Steve 

Angellos stiftelse 
För vårt Sverige.

Entreprenören Gunilla von Platen  

har alltid många bollar i luften. Över en 
frukostmatch berättar hon om sin nya 
favoritsport och hur hon ska hjälpa  
artisten Steve Angello.
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